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Ruimtebehoefte defensie i.v.m. toegenomen dreigingen  

Defensie heeft aangegeven dat i.v.m. de toegenomen veiligheid risico's binnen Europa en de wereld 
er meer behoefte is voor defensie om zich meer te kunnen ontplooien binnen Nederland. 

Binnen deze zoektocht valt ook een zoektocht naar de volledige activering van vliegbasis "De Peel". 

Gezien de toegenomen dreigingen kunnen wij ons als Dorpspartij achter deze zoektocht scharen en 
ook begrijpen wij dat vliegbasis "De Peel" onderdeel uitmaakt van deze zoektocht. 

In het kader van de reactivering van deze basis had de Dorpspartij in het verleden al aandacht 
gevraagd voor de overlast voor de woonomgeving van veebedrijven en aanwonenden en te nemen 
maatregelen daarop mocht de basis weer geactiveerd worden. 

Gezien de zoektocht naar een volledige reactivering van de vliegbasis heeft de Dorpspartij de 
volgende vragen. 

Vraag 1. Kan het college aangeven hoe defensie denkt om te gaan met veebedrijven gelegen aan 
de Peeldijk en Oude Kerkbaan in Milheeze omdat bij volledige activering en uitbreiding van 
vliegbasis "De Peel" een normale bedrijfsvoering onmogelijk wordt.  Ligt het in de bedoeling om 
deze bedrijven uit te kopen en de vrijgekomen stikstof in te zetten voor de vliegbasis of maakt dit 
nog geen onderdeel uit van de zoektocht. 
Antwoord: Dit maakt nog geen onderdeel uit van het onderzoek, maar we hebben in een afzonderlijk 
brief aan de Staatsecretaris hier nogmaals nadrukkelijk aandacht voor gevraagd. Deze brief is als 
bijlage is toegevoegd bij de zienswijze die u heeft ontvangen. Het is uiteraard aan Defensie om hier 
invulling aan te geven en we blijven dit actief onder de aandacht brengen bij Defensie. 
 
Vraag 2. Wordt er nagedacht hoe tegemoet kan worden gekomen aan de geluidsoverlast door 
extra isolering van woningen gelegen binnen de geluidscontour en heeft een volledige activering 
van de vliegbasis gevolgen voor de eisen die aan isolatie gesteld worden t.o.v. de eerdere plannen 
voor een gedeeltelijke reactivering. 
Antwoord: We hebben in onze zienswijze onze zorgen geuit over de effecten van een mogelijke 
reactivering aangezien de leefbaarheid, waaronder geluidshinder valt, toe gaat nemen. Ook de GGD 
heeft deze zorgen ingebracht bij Defensie. Aangezien de NRD nu alleen gaat over de onderzoeken die 
uitgevoerd moeten gaan worden in het kader van de planMER, moeten deze eerst afgewacht worden 
voordat bepaald kan worden welke maatregelen er getroffen moeten worden als er een locatiekeuze 
wordt gemaakt. In een later stadium kan dus pas bepaald worden of er extra maatregelen getroffen 
moeten en kunnen worden. 


